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ÅRSMØTE 20.03.2025 kl. 18.30, Nordsida 198, Tellesbø.

1.  Konstituering
2.  Godkjenning innkalling
3.  Godkjenning dagsorden
4. Godkjenning forretningsorden
5.  Valg av sekretær
6.  Valg av ordstyrer 6.  Valg av ordstyrer 
7  Valg av tellekorps
8.  Valg av to medlemmer til å underskrive protokollen
9.  Årsmelding 2024
10.Regnskap 2024
11. Innkomne saker med styrets forslag til vedtak
12. Styrets forslag til årsplan (arbeidsprogram) og budsjett
13. Styrets forslag til kontingentnivå (lav, middels, høy sats)13. Styrets forslag til kontingentnivå (lav, middels, høy sats)
14.Valg av 
15.Valg av valgkomitè
16. Valg av revisor(er)
17. Valg av utsendinger til regionårslagets årsmøte
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ÅRSMELDING SURNADAL JEGER- OG FISKERFORENING 2024

Styret:
Leder: Turid Sættem Eggen
Nestleder: Arne Gujord
Kasserer: Tonje Fuglås Kvendbø
Sekretær: Iren Sæterbø
Styremedlem m/portalansvar: Ann BeckstrømStyremedlem m/portalansvar: Ann Beckstrøm
1.vara: Anders Magne Ormset (møter på styremøtene)
2. vara: Sjur Skuggevik, 3. vara: Sølvi Iren Fuglås

Utvalgsledere:
Fiskeutvalg: Eirik Asphol Stivold
SJFF Ung: Heidi Walle Reiten
Hundeutvalg: Odd Arne Vikavoll
SJFF Jenter: Ingunn SettemsdalSJFF Jenter: Ingunn Settemsdal
Jaktutvalg: Tor Fredrik Mikkelsen
Jaktskytterutvalg: Bjørn Kvendset

Instruktører jegerprøve: Nils Ove Bruset, Turid Sættem Eggen
Klubbhus: Arne Gujord, Magnar Strand, Arvid Haugen, Anders Magne Ormset (simulatoransvar)
NJFF Møre og Romsdal: Turid Sættem Eggen (nestleder), Heidi Walle Reiten (leder B/U-utvalg), 
Bård Andreassen (organisasjonsinstruktør)
NJFF:
Tonje Fuglås Kvendbø, medlem i sentralt jaktskytterutvalg 2021 – 2024
Turid Sættem Eggen, medlem i sentralt kvinneutvalg 2019 – 2024Turid Sættem Eggen, medlem i sentralt kvinneutvalg 2019 – 2024
Utsendinger til årsmøtet i NJFF Møre og Romsdal: Nora Mellum, Eirik Asphol Stivold og 
Maj Aina Bøe. Heidi Walle Reiten og Turid Sættem Eggen deltok. 
Tillitsvalgtsamling NJFF Møre og Romsdal november: Heidi Walle Reiten.
Kvinnekontaktsamling Skaret 2024: Turid Sættem Eggen.
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Medlemmer i Surnadal JFF per 31.12.2024
Det ser ut til at løpende medlemskap slår inn nå, slik at det er flere som er i betalingsløp. Noen medlemskap er i 
endring, eks fra hovedmedlemskap til familiemedlemskap. Per 31.12.24 ser vi en nedgang og kan notere oss 
totalt 282 medlemmer. 
Av disse: 
B/U-medlemmer: 55 og kvinner: 58
(per 01.02.25 er vi 288 medl.)(per 01.02.25 er vi 288 medl.)

Det har vært gjennomført 4 fysiske styremøter, oppfølging og avklaringer gjort på epostbehandlinger. 
Oversikten viser små og store saker det har vært arbeidet med i 2024:

- Aktivitetsplaner alle utvalg for 2024. Alle utvalg bidro med minst en aktivitet på JOFS (Jakt og fiskeskolen)
- Søknader om midler til aktiviteter og drift: NJFF (JOFS, aktiviteter SJFF Ung og SJFF Jenter), 
 Sparebankstiftelsen (varmepumpe klubbhus), Surnadal kommune (tilskudd skytesimulator, kulturmidler, tilsagn 
 støtte vedlikehold klubbhus)
- Skytesimulator montert og klargjort for bruk, skyting torsdager fra 18.00- Skytesimulator montert og klargjort for bruk, skyting torsdager fra 18.00
- Planlegging og innkjøp belysning sal
- Skyteanlegg på Angråmyra oppgradert og tatt i bruk
- Avtale med Surnadal kommune om drift av Vaulen i perioden 2024 – 2028, signert august 2024. Prosess i SJFF 
  med utvalgsledere og styret.
Etter at avtalen kom i stand, har vi jobbet med planer for bruk og drift. Det er i 2025 vi har muligheten for 
helårsbruk. Det er etablert kontakt med et aktører som kan bli samarbeidspartnere. Ny info om Vaulen (bl.a utleie) 
blir kunngjort. Avtalte bookinger ut 2024 gjort med Surnadal kommune ble fullført. 
Egen ansvarlig for booking 2025, med ei litt anna prissetting enn tidligere.
- Dugnadshelger 2025: 27.-29.juni og 8.-10.august (Slåttehelg).
- Småviltjakt Vaulen: taksering gjennomført i 2024. Første året med storviltjakt. Vi er en del av Øvre Surnadal 
hjorteviltområde). Prøveår med begrensa antall hundekort som medlemsfordel.  Oppstart småviltjakta 10.09.25.hjorteviltområde). Prøveår med begrensa antall hundekort som medlemsfordel.  Oppstart småviltjakta 10.09.25.
- Invitasjon fra Hund i Surnadal og Rindal om evt samarbeid om område tilrettelagt for forskjellige hundeaktiviteter, 
møteaktiviteter og planlegging pågår. 
- Krav om politiattester for alle som er involvert i aktiviteter for B/U
- Ansvar for taksering hønsefugl i fire områder i kommunen, inkl. Vaulen.
- Loddsalg ifb med Midtsommar i Surnadal
- Sammen med NJFF Møre og Romsdal, nominert Anders Magne Ormset til forbundsstyret. Han ble valgt inn som 
styremedlem på landsmøtet i november.
- Forespørsel fra fylkesmannen om å bidra i kartlegging av sjøørretbekker i Surnadal kommunevar planlagt, 
Åsa Fredly ville komme på besøk og orientere. (NJFF-satsing nasjonalt). Utsatt til 2025. I samarbeid med 
NJFF M&R vil det bli tilbud til alle interesserte i alle aldre med kurset: «En dag i gytebekken».
- NJFF Møre og Romsdal leide klubbhuset og arrangerte informasjonsmøte 07.08.24, med tema: Skadeskyting 
store rovdyr.store rovdyr.
- Fallviltgruppa og Rovviltlaget har brukt klubbhuset og skytesimulatoren til møtevirksomhet og trening. Det er 
planlagt flere kurstilbud i 2025, nevner spesielt at vi etter mange oppfordringer får på plass Feltkontrollørkurs 
hjortevilt, med ansvarlig Skogkurs AS. 
- Omfattende med oppfølging av informasjon fra NJFF sentralt. En del oppfølging nødvendig etter landsmøtet, 
bl.a ang. vedtekter: Vedtekter - NJFF
- Oppfølging av valgkomite 2024 anmodning om å se på og evt ‘slanke’ utvalg er ikke ikke endelig tatt stilling til. 
Styret ser at det er bra å ha mange medlemmer i utvalga, da ikke alle kan stille opp på alle arrangementer.Styret ser at det er bra å ha mange medlemmer i utvalga, da ikke alle kan stille opp på alle arrangementer.
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- Vi er administratorer for «Fjellfiske i Surnadal» gjennom Inatur. Det var ei målsetting i 2024 å sende denne 
stafettpinnen videre til anna aktør, men det er vi ikke i mål med.
Vi samarbeider fortsatt veldig godt med Surnadal skytterlag om Angråmyra og aktivitetene der. Det blir arrangert 
felles dugnad på det flotte skyteanlegget i år også, den 14.mai.

Vi får noe tilskudd fra NJFF sentralt til de ulike aktivitetene vi tilbyr, spesielt for barn og unge (JOFS) og på 
kvinnesida. Samarbeidet med lokale samarbeidspartnere og støtte i ulike former, gjør at vi kan tilby enda mer. 
Derfor er det på sin plass å rette en stor takk til alle som bidrar, det være seg økonomiske tilskudd eller andre Derfor er det på sin plass å rette en stor takk til alle som bidrar, det være seg økonomiske tilskudd eller andre 
bidrag som gjør drifta lettere for oss.

Landsmøtet 2024 vedtok redaksjonelle endringer i vedtektene for lokalforeninger. Dette er gjort nå i forkant av 
årsmøtet og endringene fordrer ifølge sentralleddet ikke årsmøtegodkjenning på nytt. 
Vedtektene våre er godkjent tidligere. Målet er å rekke å klargjøre vedtekstsettet til årsmøtet og legge det ved 
årsmøtepapirene. Vedtektene blir også lagt ut på NJFF Portalen, SJFF sine sider: Surnadal JFF
Inne på portalen vil også alle aktiviteter utvalga planlegger bli lagt ut, samt andre kunngjøringer og informasjon 
om smått og stort i SJFF:om smått og stort i SJFF:

Leder ønsker til slutt å takke alle som bidrar til å holde hjula i gang i SJFF. Det er nesten ikke mulig å anslå hvor 
mange dugnadstimer som legges ned i løpet av et år, og flere vil det nok bli.
Dere er en stødig og tøff gjeng som ser løsninger på det meste og er positive og ser lyst på alle muligheter. 
Takk alle sammen!

På vegne av styret i Surnadal Jeger- og fiskerforening

Turid Sættem Eggen

JOFS 2023 på Vaulen
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                                             Årsmelding fiskeutvalget 2024

Fiskeutvalget har i året som godt, arrangert 2 Fiskesommer arrangamang. 
Vært godt med deltakelse av barn på begge arrangamang. Bra med fisk ble det også. Og mye god latter. 
Barna fikk servert pølse m/brød og kakao på Glønavatnet og hamburger, pølse m/brød, kakao og saft på Nordvik. 
Det ble delt ut premier til alle barn under arrangementene 

Vi i Fiskeutvalget var også med å hjelpte til under Laksefiske i Surna arrangert av JOFS. 

For utvalgetFor utvalget
Eirik Asphol Stivold, leder.
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                                             Årsmelding hundeutvalget 2024

Hundeutvalget har i 2024 bestått av:
Odd Arne Vikavoll, leder
Isa Deniz Lopez
Lisa Camilla Dybdahl
Monica Settemsdal
Ronja Hammervoll MikkelsenRonja Hammervoll Mikkelsen
Ane Mogstad Strand

Vi starta året med Trollheimsmesterskapet i februar. 18 påmeldte. Tor Karlsen med engelsksetteren Zlatan kom 
på førsteplass å vann seg eit fint dekken frå Non-stop med SJFF-logo.

I løpet av mai og juni arrangerte vi 4 aversjonskvelder med Kai Ivan Sterten som instruktør. 
Stor pågang fra start til slutt. 2 kvelder på Langhaugen og 2 på Nordholten.

21.-22.juni arrangerte vi blodsporkurs på Nordmarka Skisenter for nybegynnere.
Anders Magne Ormset og Monica var kursholdere. Eit supert kurs i alt for mange varmegrader.Anders Magne Ormset og Monica var kursholdere. Eit supert kurs i alt for mange varmegrader.

I haustferien deltok vi på småviltjakt på Vaulen i lag med ungdommen (JOFS).
Fenomenalt arrangement i pøsregn med god mat, felt mange forskjellige sortar fugl, tørka søkkvåte klede og 
spella kort.

For utvalget:

Ane Mogstad Strand, sekretær.
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                                             Årsmelding jaktskytterutvalget 2024

Året 2024 hav vært et aktivt år, da spesielt på haglebanene. 
Det ble skutt tett på 29000 skudd totalt på begge banene. Fikk en knippe nye aktive skyttere men lite jegere iår. 
10-11 stk aktive som representerte klubben som reiste rundt om i landet og fikk gode resultater,som for eks 
Arvid Haugen og Sigurd M Strand tok første og andre plassen på Nidaros cupen . Ola Stivold, Ole Johan og 
Tonje Kvendbø tok Bronse i lagskyting LM i Orkdal
Det var lite aktivitet på elgbanen i år også til tross for at den stort set var åpen 2 kvelder hele sommeren. Det var lite aktivitet på elgbanen i år også til tross for at den stort set var åpen 2 kvelder hele sommeren. 
Også enkelte fredag og søndager for noen.
Det ble arrangert 4 stevner og et avlyst og 4 klubbstevner iår.

Jaktskytterutvalget.



www.njff.no/more-og-romsdal/surnadal

ÅRSMELDING SURNADAL JEGER- OG FISKERFORENING 20246

                                             Årsmelding jaktskytterutvalget 2024

Året 2024 hav vært et aktivt år, da spesielt på haglebanene. 
Det ble skutt tett på 29000 skudd totalt på begge banene. Fikk en knippe nye aktive skyttere men lite jegere iår. 
10-11 stk aktive som representerte klubben som reiste rundt om i landet og fikk gode resultater,som for eks 
Arvid Haugen og Sigurd M Strand tok første og andre plassen på Nidaros cupen . Ola Stivold, Ole Johan og 
Tonje Kvendbø tok Bronse i lagskyting LM i Orkdal
Det var lite aktivitet på elgbanen i år også til tross for at den stort set var åpen 2 kvelder hele sommeren. Det var lite aktivitet på elgbanen i år også til tross for at den stort set var åpen 2 kvelder hele sommeren. 
Også enkelte fredag og søndager for noen.
Det ble arrangert 4 stevner og et avlyst og 4 klubbstevner iår.

Jaktskytterutvalget.

www.njff.no/more-og-romsdal/surnadal

ÅRSMELDING SURNADAL JEGER- OG FISKERFORENING 20247

                                             Årsmelding ungdomsutvalget 2024

Alle aktivitetene vi har gjennomført i 2024 har vært relatert til jakt- og fiskeskulen. Fleire av medlemmane i utvalet 
har deltatt på ulike arrangement, og gjerne i samarbeid med andre utval.
Nytt av året for jakt og fiskeskulen var at alle utval fekk ansvaret for kvar sine aktivitetar gjennom «skuleåret». 
Det blei også endra intervall på aktivitetane frå 2023. I staden for en kveld anna kvar veke blei aktivitetane 
lagt til helg. Dette synes undertegnede var ei god løysing og det skapte meir engasjement. Som eit resultat fekk vi 
ei markant auke i antall barn innom skulen: frå 12 i 2023 til 28 i 2024 ei markant auke i antall barn innom skulen: frå 12 i 2023 til 28 i 2024 
Vi ser at småviltjakta på Vaulen er desidert den helga som er mest populær blant ungdommane. Mat på bål/primus 
arrangementet i Søyådalen traff godt dei yngre bærplukkarane, samtidig som dei eldste ungdommane tok 
ansvaret for primusane. Det var godt samarbeid, og garantert den beste finnbiffen som har vore servert på 
Holtasetra nokken gong. Måltidet blei toppa med blåbærpaien Maj Aina hadde bært med seg i sekken heile turen!
Alle utvalgsmedlemmane er dyktige til å møte opp og hjelpe til på arrangement. Vi kunne vore betre på å hatt 
fysiske møter, så dette tar vi med oss inn i det kommande året. 
Vi gleder oss i allefall til eit nytt år med jakt og fiskeskule, som er satsingsområdet vårt!Vi gleder oss i allefall til eit nytt år med jakt og fiskeskule, som er satsingsområdet vårt!

For barne og ungdomsutvalet i SJFF
Heidi
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                                             Årsmelding kvinneutvalget 2024

I år har kvinneutvalget bestått av Sigrid Bjerkset Moen, Heidi Reiten, Nora Mellum, Kari Grimstad Halle, 
Maj Aina Bøe og Ingunn Settemsdal.
Vi har i år gjennomført to introkvelder med leirdueskyting for jenter, med kyndig hjelp av instruktør Ola Stivold, 
dette med noe labert oppmøte, men vi gir ikke opp.
Vi ser igjen at det dukker opp nye ansikter både på leirdueskyting på Angråmyra og på de faste søndagene fra juli 
til september med treningskvelder for damer i Bøfjorden. Turid møter trofast opp med kaffe, godt humør og stødig til september med treningskvelder for damer i Bøfjorden. Turid møter trofast opp med kaffe, godt humør og stødig 
veiledning.
Den planlagte temakvelden “Blodsportrening og ettersøk” med Line Nordvik og Linda Grønseth ble utsatt fra juni 
til begynnelsen av august, men dette ble en stor suksess. Med veldig dyktige og engasjerte damer i front ble det en 
sosial, lærerik og morsom kveld der de oppmøtte var veldig dyktige til å komme med spørsmål og innspill. 
Latteren og praten satt løst.

I kvinneutvalget er vi også så heldige å ha med oss ambulansearbeider Kari Grimstad Halle og Røde Kors-medlem 
Nora Mellum. Disse damene tok utfordringen på strak arm da Barne- og ungdomsutvalget skulle arrangere 
førstehjelpskurs ifb. med årets jakt- og fiskeskole.
Det ble rapportert om mye fin plastring og ivrige unger, og ikke en eneste fiskekrok skal sitte fast i neste 
generasjons fingre :)

For kvinneutvalget, Ingunn (leder)
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                                             Årsmelding jaktutvalget 2024
Jaktutvalget har i 2024 bestått av følgende:
Leder: Tor Fredrik Mikkelsen
Medlemmer: Tor Egil Tiset, Ola Mogstad Strand, Sara Aune Reiten
Antall møter avholdt: 2
Aktiviteter avholdt:
Bisto Birdlife Norge med hiuttak av rev i Sæterøya-området. Hiuttaket isolert gav lite resultat, men vi har kartlagt Bisto Birdlife Norge med hiuttak av rev i Sæterøya-området. Hiuttaket isolert gav lite resultat, men vi har kartlagt 
mange revejegere i det aktuelle området som kan melde om stort uttak av rev, noe som vi og Birdlife Norge er 
enige om har ført til styrkede levekår for vipa.

Bisto ungdomsutvalget med småviltjakt på Vaulen.

Organiserte og gjennomførte storviltjakt på Vaulen. 2 kvinnelige deltakere. Ingen fangst, men vellykket.
Fangstrapporter for småviltjakta på Vaulen blir klart til årsmøtet.
















